



مدارس المملكة  
KINGDOM SCHOOLS

### Tuition Fees

#### International Track

Stage	Tuition Fees
KG	36,000
Elementary (G1-G6)	51,000
Middle (G7-G8)	55,000
Secondary (G09-G12)	57,000

### الرسوم الدراسية

#### المسار الدولي

المرحلة	رسوم الدراسة
رياض الأطفال (KG)	36,000
الابتدائية (G1 – G6)	51,000
المتوسطة (G7 – G8)	55,000
الثانوية (G9 – G12)	57,000

#### الشروط والأحكام:

#### Terms and conditions:

1. Registration at Kingdom Schools requires stage written approval and the full fee payment for the semester.
2. In case a parent intends to transfer their child to another school, they must notify the Admission Office in writing before the start of the semester. Verbal notifications and notifications submitted to stages are void.
3. In case a written transfer notification is submitted within the first two weeks of the semester, the amount due will be 50% of the semester fees.
4. In case a transfer notification is submitted after the first two weeks of the semester, and in case no notification is submitted, the full semester fees shall be due.
5. In case a student is transferred to another school upon the school's recommendation, the school refunds pre-paid fees minus the value of attended period.
6. The first study day of the school year or the semester is based on MoE calendar.
7. Fees listed above exclude VAT.

1. يعتمد التسجيل رسمياً بعد موافقة المرحلة وتسديد الرسوم الدراسية للفصل الدراسي كاملةً.
2. في حال رغب ولي الأمر في انتقال الطالب/ة من المدارس، يجب عليها/ا اشعار قسم القبول والتسجيل خطياً قبل بدء الفصل الدراسي ولا يعتد بالإشعارات الشفوية أو الموجهة للمراحل.
3. إذا تم تقديم اشعار الانتقال لقسم القبول والتسجيل خطياً وخلال أول أسبوعين من الفصل الدراسي يستحق على ولي الأمر سداد 50% من رسوم الفصل.
4. في حال عدم تقديم اشعار خطي أو الاشعار بعد انقضاء أسبوعين من الفصل الدراسي يستحق على ولي الأمر كامل رسوم الفصل الدراسي.
5. في حال عدم رغبة المدارس في استمرار الطالب فيها يعاد إليه الرسوم المدفوعة مسبقاً مخصوماً منها نسبة ما أمضاه الطالب/ة في المدارس.
6. يعتمد التقويم الصادر عن وزارة التعليم في تحديد أول يوم دراسي سواء من السنة الدراسية أو الفصل الدراسي.
7. الرسوم المدرجة أعلاه لا تشمل ضريبة القيمة المضافة



مدارس المملكة  
KINGDOM SCHOOLS

8. Kingdom Schools reserves the right to increase or decrease tuition fees as per MoE guidelines. The school informs parents of any changes via the school's website, email, or SMS.
9. Payments can be made in cash, by check, payment cards (Mada/Visa/Master) or by transfer to a/c Kingdom Schools Company, Saudi National Bank (SNB) IBAN SA98 1000 0071 1000 0288 0303. A copy of transmittance advice stating student name should be emailed to:  
[finance@kingdomschools.edu.sa](mailto:finance@kingdomschools.edu.sa)

**For any inquiries** please contact the Finance Department at:

**Tel:** 011 275 5555

Ext. 3311, 3300, 3243, 4111, 3138, 3286

**Mobile:** 0500092654

8. يحق للمدارس التعديل على الرسوم بالزيادة أو النقصان، وفق الأنظمة المعمول بها، وإشعار أولياء الأمور بذلك من خلال الايميل، الاعلان عبر الموقع الرسمي، أو بالرسائل القصيرة.
9. يمكن السداد نقداً أو بواسطة شيك مدفوع لأمر شركة مدارس المملكة المحدودة أو بالبطاقة الالكترونية (مدى / فيزا / ماستر كارد) أو بالتحويل على حساب شركة مدارس المملكة المحدودة لدى البنك الأهلي السعودي ( رقم الأيبان ) SA98 1000 0071 1000 0288 0303 ويرجى إرسال صورة من التحويل المذكور موضحاً فيها اسم الطالب/ة على إيميل الإدارة المالية أدناه:

[finance@kingdomschools.edu.sa](mailto:finance@kingdomschools.edu.sa)

في حال وجود استفسارات يرجى الاتصال على:

هاتف: 01127555555

تحويل: 3286, 3138, 4111, 3243, 3300, 3311

جوال : 0500092654